
Preliminary agreement (Public Offer) No. D238 of 07.08.2018 
for study in Ulyanovsk State Technical University 

The Federal State Budget Educational Institution of Higher Education "Ulyanovsk State 
Technical University", which is the party providing educational services (the Executor), 
hereinafter referred to as "University", carrying out educational activity on the basis 
of the license for educational activities of June 15, 2016 No. 2192, issued by the Federal 
Service for Supervision in Education and Science for an unlimited period, 
and a certificate of state accreditation No. 2059 dated June 28, 2016, issued The Federal 
Service for Supervision in Education and Science for the period until May 31, 2019, 
represented by the Director of the International Institute Pavel B. Pazushkin, acting 
on the basis of Power of Attorney No. 63 of June 8, 2018, publishes this offer to conclude 
a preliminary contract for study in Ulyanovsk State Technical University, addressed 
to an uncertain group of persons with whom the contract is concluded, on the conditions 
set forth below (hereinafter referred to as the "Agreement"). The person with whom this 
Preliminary Agreement is concluded is hereinafter referred to as the "Student". 

This proposal, according to paragraph 2 of Art. 437 of the Civil Code of the Russian 
Federation (hereinafter referred to as the Civil Code of the Russian Federation) is an offer 
(a public offer). 

This public offer (hereinafter referred to as the "Offer") comes into force from 
the moment of placing on the official website of the University http://www.ulstu.ru 
on the Internet and is valid until the time of the Offer's withdrawal by the University. 

The University has the right at any time to change the conditions of the Offer at its own 
discretion or withdraw it. 

In case the University changes the conditions of the Offer, the changes come into effect 
from the moment of placing the changed conditions of the Offer on the official website 
of the University http://www.ulstu.ru, unless another period is specified by the University 
at such placement. These changes do not apply to the mutual obligations 
of the University and the persons who concluded the Agreement prior to placing 
the changed terms of the Offer on the Internet. 

By the moment of full and unconditional acceptance by the Student of the offer 
of the University to conclude this Preliminary contract (that is, the acceptance 
of the Offer), in accordance with paragraphs 1 and 3 of Art. 438 of the Civil Code 
of the Russian Federation, it is considered the receipt of funds to the account 
of the University in accordance with clause 1.2.2 and the fulfillment of the obligations 
specified in clause 1.3. (in this case, the full name of the Student, with whom the 
Agreement is concluded and the registration number of this offer, must be indicated 
in the payment.) Under the above conditions, the Student shall confirm his / her 
compliance with the conditions of enrollment in the University). 

The validity of this Offer is established for the entire period of validity of the license 
for the right to conduct educational activities of the University or before its revocation 
by the University. 
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Article 1. 
Subject of the Preliminary contract 

1.1. In accordance with the terms of this Preliminary Contract, the Student undertakes 
to make a partial payment for the first year of study under the corresponding 
Program specified in Appendix No. 1 to this Agreement and to provide documents 
to the University in accordance with clause 1.3, and the University undertakes 
to conclude with the Student an Individual contract for study in Ulyanovsk State 
Technical University (hereinafter referred to as the Main Contract), provided that 
the Student meets the Rules for admission to the University for the corresponding 
academic year 

1.2. The student undertakes to pay for the first year of study on the following 
conditions: 

1.2.1. The full cost of study for the student is indicated on the official website of the 
University http://www.ulstu.ru. 

1.2.2. The student is obliged under the present Contract to pay US $ 2 000 for the cost 
of study for the first year under the Program. 

1.2.3. All expenses related to the transfer of funds under this Agreement shall be borne 
by the Student. The fact of payment is the receipt of funds to the account 
of the University. 

1.2.4. The Student has the right to recruit other individuals or legal entities to pay for his 
study (the full name of the Student and the registration number of this offer must 
be indicated in the payment). 
Involvement of other persons to pay for study The Student does not remove from 
him the obligations provided for by the terms of this Agreement. 

1.2.5. Payment is made from a currency account, which must be valid for at least 
3 (three) years from the date of payment. 

1.3. Studying for the purpose of consideration of his candidacy by the University 
and conclusion of this Agreement undertakes to provide to the University 
in scanned form the following documents: 

1.3.1. application form; 
1.3.2. passport or other document proving the identity of the Student; 
1.3.3. a standard document on education or a document on education or education and 

qualifications issued in a foreign country, provided that the education certified 
by the above-mentioned document will be recognized in the Russian Federation 
at the level of the relevant education in accordance with the legislation of 
the Russian Federation; 

1.3.4. a duly certified translation into Russian of a standard education document 
or an education and qualification document together with a supplement issued 
in a foreign country (bearing in mind that the latter is established by the legislation 
of the state in which the document was issued). 

1.4. The student who attends the territory of the Russian Federation undertakes 
to fulfill all the conditions stipulated by the Rules for admission to the University 
for the relevant academic year (the rules of admission can be found on the official 
website of the University http://www.ulstu.ru on the Internet). 

1.5. In the event that the Students do not provide the documents specified in clauses 
1.3 or fail to comply with the conditions stipulated in the Rules for admission 
to the University for the relevant academic year, the University reserves the right 
to refuse the Student enrollment. 
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1.6. The documents specified in clause 1.3 should be sent to the following email 
address: admission@ulstu.ru. 

1.7. The main contract must be concluded no later than 3 months after the conclusion 
of the preliminary contract. 

Article 2 
Acceptance of Offer 

2.1. By the moment of full and unconditional acceptance by the Student of the offer 
of the University to conclude this Preliminary contract (that is, the acceptance 
of the Offer), in accordance with clauses I and 3 of Art. 438 of the Civil Code 
of the Russian Federation, it is considered the receipt of funds to the account of the 
University in accordance with clause 1.2.2 and the fulfillment of the obligations 
specified in clause 1.3. (in this case, the full name of the Student, with whom 
the Agreement is concluded and the registration number of this offer, must 
be indicated in the payment.) Under the above conditions, the Student shall 
confirm his / her compliance with the conditions of enrollment in the University). 

Article 3 
Duties of the University 

3.1. Conclude with the Student the main contract after the fulfillment of sub-cl. 1.2.2, 
1.3, 1.4 of the Agreement. 

3.2. Provide the Student with assistance in obtaining entry and exit visas in order 
to enter the territory of the Russian Federation for the purpose of studying 
at the University, and traveling outside the Russian Federation, registration in the 
units of the Ministry of Internal Affairs of the Russian Federation that carry out 
functions in the field of migration. 

3.3. To assist the Student in the observance of his rights and the protection of interests 
within his competence. 

3.4. Provide the Student with the right to use the University hostel on the terms 
of a separate agreement. 

Article 4 
Subject and essential terms of the Basic Contract 

4.1. The University undertakes to provide educational services for the purpose 
of obtaining education for the Student, in accordance with the current legislation 
of the Russian Federation, within the federal state educational standard (if any), 
in accordance with curricula, including individual, and educational programs 
of the UNIVERSITY under the terms of the Basic Agreement. 

4.2. The STUDENT undertakes to master the Program in good faith and to implement 
the curriculum of the Program, including individual (if available) at the required 
time. 

4.3. The student will pay for his / her education under the Program in accordance 
with the full cost of study established by the University. 
Payment for expenses related to entry into the territory of the Russian Federation 
for the purpose of studying at the University and departure from the Russian 
Federation after the completion of study (or deduction) is made by the Student. 

4.4. A student may be expelled from the University if he fails to fulfill the curriculum 
or for academic failure; for health reasons incompatible with continuing education; 
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for violation of the University Charter, University Rules of Internal Regulations 
and other local acts; for violation of payment terms; for non-compliance with other 
provisions of the Agreement, as well as for other reasons provided for by 
legislative and regulatory acts of the Russian Federation in respect of foreign 
nationals located on the territory of the Russian Federation. 

Article 5 
Other conditions 

5.1. All disputes and disagreements that may arise out of this Agreement or 
in connection with it, will be resolved through negotiations between the Parties. 

5.2. In case the Parties can not reach an agreement in accordance with this clause, all 
disputes and disagreements shall be considered in the court of the relevant 
competence at the place of registration of the University. 

5.3. In case if the Student has transferred funds to the account of the University in 
accordance with clause 1.2.2 and the occurrence of circumstances that prevented 
the parties from concluding the Main Contract, this amount shall be refunded, 
minus the funds spent by the University to fulfill its obligations under this 
Preliminary contract in including funds spent by the University for the departure 
of the Student outside the Russian Federation. 

5.3.1. The amount paid to the Student is refunded to the bank account from which the 
payment was made. 

UNIVERSITY 
For transfer of funds in US dollars: 
Beneficiary: Ulyanovsk State Technical University. 
Tax Identification Number (ИНН) 7325000052. Sevemy Venets Street, 32, 432027 
Ulyanovsk, Russia. Phone: +7 8422 778 302. 
Remittance Information: Tuition Fee for ... (full name of the student). 
Beneficiary account: 40503840500232000978. Beneficiary bank: SVIAZ-BANK 
(SWIFT: SVIZRUMM) In favor of Ulyanovsk State Technical University, 
correspondent account 890-0661-097 in Bank of New York Mellon, New York, USA 
(SWIFT: IRVTUS3N). 
Charges Instructions: All transaction charges for the subsequent credit transfer are 
to be borne by the ordering customer ("OUR"). 

Director of the International Institute UlSTU Pavel B. Pazushkin 
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Предварительный договор №D238 от 07.08.2018 
на обучение в Ульяновском государственном техническом университете 

Федеральное государственное бюджетное образовательное учреждение высшего 
образования «Ульяновский государственный технический университет», 
являющееся стороной, оказывающей образовательные услуги (Исполнителем), 
именуемое в дальнейшем «УНИВЕРСИТЕТ», осуществляющее образовательную 
деятельность на основании лицензии на осуществление образовательной 
деятельности от 15.06.2016 г. № 2192, выданной Федеральной службой по надзору 
в сфере образования и науки бессрочно, и свидетельства о государственной 
аккредитации от 28.06.2016 г. № 2059, выданного Федеральной службой 
по надзору в сфере образования и науки на срок по 31 мая 2019 г., в лице директора 
международного института Пазушкина Павла Борисовича, действующего на 
основании доверенности № 63 от 08.06.2018 г., публикует настоящее предложение 
заключить Предварительный договор на обучение в Ульяновском государственном 
техническом университете, адресованное неопределенному кругу лиц с которыми 
заключается договор, на приведенных ниже условиях (далее - Договор). Лицо, 
с которым заключается данный Предварительный договор далее именуется -
Обучающийся. 

Настоящее предложение, согласно п. 2 ст. 437 Гражданского кодекса Российской 
Федерации (далее - ГК РФ), является публичной офертой. 

Настоящая оферта (далее Оферта) вступает в силу с момента размещения на 
официальном сайте Университета http://www.ulstu.ru в сети Интернет и действует 
до момента отзыва Оферты Университетом. 

Университет вправе в любое время по своему усмотрению изменить условия 
Оферты или отозвать ее. 

В случае изменения Университетом условий Оферты, изменения вступают в силу 
с момента размещения измененных условий Оферты на официальном сайте 
Университета http://www.ulstu.ru, если иной срок не указан Университетом при 
таком размещении. Эти изменения не действуют в отношении взаимных 
обязательств Университета и лиц, заключивших Договор до размещения 
измененных условий Оферты в сети Интернет. 

Моментом полного и безоговорочного принятия Обучающимся предложения 
Университета заключить данный Предварительный договор (то есть акцептом 
Оферты), согласно с пунктами 1 и 3 ст. 438 ГК РФ, считается поступление 
денежных средств на счет Университета в соответствии с п. 1.2.2 и выполнение 
обязательств указанных в п. 1.3. (при этом в платеже обязательно должны 
указываться полное имя Обучающегося, с которым заключается Договор 
и регистрационный номер данной оферты. Выполняя вышеуказанные условия, 
Обучающийся подтверждает свое соответствие условиям зачисления 
в Университет). 

Срок действия настоящей Оферты устанавливается на весь период действия 
лицензии на право ведения образовательной деятельности Университета или 
до ее отзыва Университетом. 
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Статья 1. 
Предмет Предварительного договора 

1.1. В соответствии с условиями настоящего Предварительного Договора 
Обучающийся обязуется произвести частичную оплату за первый год 
обучения по соответствующей Программе указанной в Приложении №1 
к настоящему Договору и предоставить в Университет документы 
в соответствии с п. 1.3, а Университет обязуется заключить с Обучающимся 
Индивидуальный договор на обучение в Ульяновском государственном 
техническом университете (далее Основной Договор), при условии, что 
Обучающийся соответствует Правилам приема в Университет на 
соответствующий учебный год. 

1.2. Обучающийся обязуется произвести оплату за первый год обучения 
на следующих условиях: 

1.2.1. Полная стоимость обучения Обучающегося по Программе указана 
на официальном сайте Университета http://www.ulstu.ru. 

1.2.2. Обучающийся обязан по настоящему Договору оплатить 2 000 долларов 
США в счет стоимости обучения за первый год по Программе. 

1.2.3. Все расходы по переводу денежных средств по настоящему Договору несет 
Обучающийся. Фактом оплаты является поступление денежных средств 
на счет Университета. 

1.2.4. Обучающийся вправе привлекать иных физических или юридических лиц 
для оплаты своего обучения (при этом в платеже обязательно должны 
указываться полное имя Обучающегося и регистрационный номер данной 
оферты). 
Привлечение иных лиц для оплаты обучения Обучающегося не снимает 
с него обязательств, предусмотренных условиями настоящего Договора. 

1.2.5. Оплата производится с валютного счета, который должен быть действителен 
не менее 3 (трех) лет с даты оплаты. 

1.3. Обучающийся в целях рассмотрения его кандидатуры Университетом 
и заключения настоящего Договора обязуется предоставить в Университет 
в отсканированном виде следующие документы: 

1.3.1. заявление-анкета; 
1.3.2. паспорт или другой документ, удостоверяющий личность Обучающегося; 
1.3.3. стандартный документ об образовании или документ об образовании или 

об образовании и квалификации, выданный в иностранном государстве, при 
условии, что образование, заверенное вышеуказанным документом, будет 
признано в Российской Федерации на уровне соответствующего образования 
в соответствии с законодательством Российской Федерации; 

1.3.4. надлежащим образом заверенный перевод на русский язык стандартного 
документа об образовании или документа об образовании и квалификации 
вместе с дополнением, выданным в иностранном государстве (с учетом того, 
что последний устанавливается законодательством государства, в котором 
был выпущен документ). 

1.4. Обучающийся при приезде на территорию Российской Федерации обязуется 
выполнить все условия, предусмотренные Правилами приема в Университет 
на соответствующий учебный год (с правилами приема можно ознакомиться 
на официальном сайте Университета http://www.ulstu.ru в сети интернет). 
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1.5. В случае не предоставления Обучающимся документов указанных в пунктах 
1.3 или не выполнении условий, предусмотренных в Правилах приема 
в Университет на соответствующий учебный год, Университет оставляет 
за собой право отказать Обучающемуся в зачислении. 

1.6. Документы указанные в пункте 1.3 следует направить по следующему 
электронному адресу: admission@ulstu.ru. 

1.7. Основной Договор должен быть заключен не позднее чем через 3 месяца 
после заключения Предварительного Договора. 

Статья 2 
Акцепт Оферты 

2.1. Моментом полного и безоговорочного принятия Обучающимся предложения 
Университета заключить данный Предварительный договор (то есть 
акцептом Оферты), согласно с пунктами I и 3 ст. 438 ГК РФ, считается 
поступление денежных средств на счет Университета в соответствии 
с п. 1.2.2 и выполнение обязательств указанных в п. 1.3. (при этом в платеже 
обязательно должны указываться полное имя Обучающегося, с которым 
заключается Договор и регистрационный номер данной оферты. Выполняя 
вышеуказанные условия, Обучающийся подтверждает свое соответствие 
условиям зачисления в Университет). 

Статья 3 
Обязанности Университета 

3.1. Заключить с Обучающимся Основной договор после выполнения п.п. 1.2.2, 
1.3, 1.4 Договора. 

3.2. Оказать Обучающемуся содействие в получении, в установленном 
законодательством порядке, въездных - выездных виз для въезда 
на территорию Российской Федерации с целью обучения в Университете, 
и выезда за пределы Российской Федерации, оформлении регистрации 
в подразделениях Министерства внутренних дел Российской Федерации, 
осуществляющих функции в сфере миграции. 

3.3. Оказывать Обучающемуся помощь в соблюдении его прав и защите 
интересов в пределах своей компетенции. 

3.4. Предоставить Обучающемуся право пользования общежитием Университета 
на условиях отдельного договора. 

Статья 4 
Предмет и существенные условия Основного договора 

4.1. Университет обязуется предоставить образовательную услугу с целью 
получения образования Обучающимся, в соответствии с действующим 
законодательством Российской Федерации, в пределах федерального 
государственного образовательного стандарта (при наличии), в соответствии 
с учебными планами, в том числе индивидуальными, и образовательными 
программами УНИВЕРСИТЕТА на условиях Основного договора. 

4.2. ОБУЧАЮЩИЙСЯ обязуется добросовестно осваивать Программу 
и выполнять учебный план Программы, в том числе индивидуальный 
(при наличии) в требуемое время. 

4.3. Обучающийся произведет оплату своего обучения по Программе 
в соответствии с полной стоимостью обучения, установленной 
Университетом. 
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Оплата расходов, связанных с въездом на территорию Российской 
Федерации с целью обучения в Университете, и выездом за пределы 
Российской Федерации после окончания обучения (или отчисления), 
производится Обучающимся. 

4.4. Обучающийся может быть отчислен из Университета в случае невыполнения 
им учебного плана или за академическую неуспеваемость; по состоянию 
здоровья, несовместимому с продолжением обучения; за нарушение Устава 
Университета, Правил внутреннего распорядка Университета и других 
локальных актов; за нарушение условий оплаты; за невыполнение иных 
условий Договора, а также в силу других причин, предусмотренных 
законодательными и распорядительными актами Российской Федерации 
в отношении иностранных граждан, находящихся на территории Российской 
Федерации. 

Статья 5 
Иные условия 

5.1. Все споры и разногласия, которые могут возникнуть из настоящего Договора 
или в связи с ним, будут решаться путем переговоров между Сторонами. 

5.2. В случае если Стороны не смогут прийти к соглашению в соответствии 
с настоящим пунктом, то все споры и разногласия подлежат рассмотрению 
в суде соответствующей компетенции по месту регистрации Университета. 

5.3. В случае перечисления Обучающимся денежной суммы в соответствии 
с пунктом 1.2.2 на счет Университета и наступления обстоятельств, которые 
не позволили Сторонам заключить Основной Договор, данная денежная 
сумма подлежит возврату, за вычетом средств, потраченных Университетом 
на выполнение своих обязательств по настоящему Предварительному 
договору, в том числе средств потраченных Университетом на выезд 
Обучающегося за пределы РФ. 

5.3.1. Сумма, уплаченная Обучающимся, возмещается на банковский счет, 
с которого был произведен платеж. 

УНИВЕРСИТЕТ 
Для перечисления денежных средств в долларах США: 
Beneficiary: Ulyanovsk State Technical University. 
Tax Identification Number (ИНН) 7325000052. Severny Venets Street, 32, 432027 
Ulyanovsk, Russia. Phone: +7 8422 778 302. 
Remittance Information: Tuition Fee for ... (full name of the student). 
Beneficiary account: 40503840500232000978. Beneficiary bank: SVIAZ-BANK 
(SWIFT: SVIZRUMM) In favor of Ulyanovsk State Technical University, 
correspondent account 890-0661-097 in Bank of New York Mellon, New York, USA 
(SWIFT: IRVTUS3N). 
Charges Instructions: All transaction charges for the subsequent credit transfer are to be 
borne by the ordering customer ("OUR"). 

Директор 
международного института УлГТУ П.Б. Пазушкин 
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